

SHARPEN YOUR FOREIGN LANGUAGE SKILL AT CHAT CORNER

學生新聞

“Foreign Language Chat Corner,” initiated by Office of International Exchanges and International Education, will be officially launched at the basement of the Foreign Language Building on October 4. From 12 to 2 pm on every Monday through Friday, there will be international students at the corner to talk with local students.

Li Meng-hua, a senior in the Department of English who serves as a contact of the Chat Corner, said so far international students that can speak English, Japanese, French, Spanish, Russian and Korean will be available at the corner. Students who visit the corner can enhance their foreign language skills while understanding each country’s unique culture in the form of chatting. Those who want to join the corner can file for application right at the scene of the chat corner from 12 to 2 pm on every Monday through Friday. (~Yeh Yun-kai)

2010/10/30



本學期國際交流暨國際教育處在外語大樓地下室舉辦的「外語聊天室 CHAT CORNER」自今天(4日)起啟動，每週一至週五中午12時至下午2時，將有國際學生與本國籍學生進行對談，活動聯絡人英文四季孟樺表示，目前共有英、日、法、西、俄、韓等6種語言供選擇，同學可藉由聊天的方式增進外語能力，並了解不同國家的文化。第一階段自即日起每週一至週五中午12時至下午2時到外語大樓地下室報名，額滿為止。圖為來自奧地利的外籍生國企二陶百合(右一)，正擔任Chat Leader與本國籍學生聊天學語言。